
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 7. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 19
Anbefalinger vedr. skatter og afgifter er som udgangspunkt undtaget for Erhvervslivets 
EU- og Regelforums arbejde og anbefalingsret jf. ”Kommissorium for Erhvervslivets EU- 
og Regelforum”, 23. juni 2023, regelforum.dk. Vil ministeren oplyse, hvor mange anbe-
falinger inden for skatteministeriets område fra medlemmer af Erhvervslivets EU- og 
Regelforum, der er fremsat af forummet eller har været ønsket fremsat, men ikke er 
blevet det? Sidstnævnte tæller forslag som et eller flere medlemmer af forummet har fået 
fremsat på et møde i forummet i det skriftlige materiale. Svaret bedes dække perioden 
fra forummets etablering i 2019 til dags dato. Ministeren bedes endvidere opdele disse 
forslag til anbefalinger på grupperingerne i forummet dvs. hhv. virksomhedsrepræsentan-
ter (ledelser og bestyrelser), sagkyndige, erhvervsorganisationer, forbrugerorganisationer 
og fagbevægelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sascha Faxe (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sascha.faxe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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